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§ 82 
 

Information om skolskjuts 

Beslut 
Nämnden beslutar att avslå Strömbäcks, Aasebys och Krakenbergers yrkanden. 

Beslutsnivå 
Utbildningsnämnden 

Ärendebeskrivning 
Anna Boman, chef för avdelning styrning och kvalitet, informerar nämnden om skolskjuts. 

Yrkanden 
Siv Strömbäck (MP) yrkar: 

1. Att nämnden beslutar att revidera förslag på riktlinjer för skolskjuts med 

nedanstående tillägg och att förvaltningen återkommer med ett reviderat förslag på 

skolskjutsriktlinjer. 

- Rätten till skolskjuts i F – 9 ska även gälla efter fritids, inte enbart efter 

skoldagens slut. 

- Rätten till skolskjuts till och från fritids ska även gälla elever i resursklasser. 

2. Att förvaltningen tar initiativ till att samarbete sker mellan föräldrar, skola och 

förvaltning för att på bästa sätt ge barnen en trygg och säker väg till och från skola 

och fritids. Dialogen sker med respektive skola och barnens föräldrar. 

3. Att förvaltningen tar fram förslag på åtgärder för att öka trafiksäkerheten för 

skolbarn längs de vägar som skolskjutsarna nyttjar, speciellt väg 222 samt väg 

669, och detta i samverkan med berörda parter. 

4. Att förvaltningen får i uppdrag att i dialog med SL förbättra samordningen med 

bussarnas turtider och kapacitet samt i förhållande till skoldagens början och slut. 

Karin Aaseby (S) yrkar bifall till Strömbäcks yrkanden samt att förvaltningen får i uppdrag att 

ta fram en kalkyl på vad det skulle kosta att medge skolskjuts till och från fritids. 

Siv Strömbäck (MP) yrkar bifall till Aasebys yrkande. 

Bertil Krakenberger (V) yrkar bifall till Aasebys yrkande samt bifall till Strömbäcks yrkande 

punkt 2-4 och att punkt 1 ska anses besvarad. 

Allan Sooman (L) yrkar avslag på Strömbäcks yrkanden samt Aasebys yrkande.  
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Beslutsordning 
Ordförande frågar om nämnden bifaller eller avslår Aasebys yrkande och finner att yrkandet 

avslås.  

Votering begärs. Följande beslutsordning uppläses och godkänns: 

”De som avslår Aasebys yrkande röstar ja och de som bifaller yrkandet röstar nej.” 

 

Marie Bladholm (M), Allan Sooman (L), Cecilia Lindberg (M) Lars-Erik Wåhlström (L), 

Ulrik Lindgren (KD) och Agneta Sjöberg (C) röstar ja. 

 

Karin Aaseby (S), Henrik Paulsen (S), Aino Östergren (S), Bertil Krakenberger (V) och Siv 

Strömbäck (MP) röstar nej. 

 

Ordföranden finner att nämnden beslutar att avslå Aasebys yrkande med 6 ja-röster mot 5 nej-

röster. 

 

 

Ordförande frågar om nämnden bifaller Strömbäcks yrkande nr 1, Krakenbergers yrkande 

eller Soomans yrkande om avslag och finner att nämnden bifaller Soomans yrkande. 

Votering begärs. 

Soomans yrkande utses huvudförslag. 

Strömbäcks yrkande ställs mot Krakenbergers yrkande för att få fram ett motförslag till 

huvudförslaget. Ordförande finner att Strömbäcks yrkande är motförslag till huvudförslaget.  

Följande beslutsordning uppläses och godkänns: 

”De som avslår Strömbäcks yrkande röstar ja och de som bifaller yrkandet röstar nej.” 

 

Marie Bladholm (M), Allan Sooman (L), Cecilia Lindberg (M) Lars-Erik Wåhlström (L), 

Ulrik Lindgren (KD) och Agneta Sjöberg (C) röstar ja. 

 

Karin Aaseby (S), Henrik Paulsen (S), Aino Östergren (S)och Siv Strömbäck (MP) röstar nej. 

 

Bertil Krakenberger (V) avstår från att rösta. 

 

Ordföranden finner att nämnden beslutar att avslå Strömbäcks yrkande med 6 ja-röster mot 4 

nej-röster. 

 

 

Ordförande frågar om nämnden bifaller eller avslår Strömbäcks yrkande nr 2-4, och finner att 

nämnden avslår yrkandena.  

Votering begärs. 

 

Marie Bladholm (M), Allan Sooman (L), Cecilia Lindberg (M) Lars-Erik Wåhlström (L), 

Ulrik Lindgren (KD) och Agneta Sjöberg (C) röstar ja. 

 

Karin Aaseby (S), Henrik Paulsen (S), Aino Östergren (S)och Siv Strömbäck (MP) röstar nej. 
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Bertil Krakenberger (V) avstår från att rösta. 

 

Reservationer och protokollsanteckningar 
Den socialdemokratiska gruppen lämnar följande skriftliga reservation: 

” Under Utbildningsnämnden den 13 oktober 2016 rapporterade förvaltningen kring 

bakgrund, läge vid skolstart samt nuläge gällande situationen kring skolskjutsar i Värmdö 

kommun utifrån socialdemokraternas och miljöpartiets begäran på nämndens möte den 8 

september. I det utvecklingsarbete som pågår ser vi att kvalitetsförbättrande insatser görs när 

det gäller förenklingar i ansökningsförfarandet, initiativ till dialog med Kullsvedsskolans 

föräldraförening samt samverkan med vägsamordnare och SL för att börja diskutera 

trafiksäkerhetsfrågorna.  

Det är utmärkta steg.  

 

Men, vi kan konstatera att den del av tillämpningen av riktlinjerna för skolskjuts som 

beslutades våren 2015 som ställer till mest oreda för värmdöborna är beslutet att skolskjuts 

inte beviljas om det inte sker i direkt anslutning  till skoldagen. Detta innebär att ett barn kan 

inte gå på fritids och beviljas skolskjuts. Vi anser att kommunen borde göra ett undantag från 

skollagen och acceptera skolskjuts även innan och efter fritids. Vi menar att fritidshemmet är 

en viktig del av elevernas skolgång och elever bör uppmuntras att vara kvar på fritids och 

klubben för att stimulera deras utveckling och lärande, erbjuda dem stimulerande fritid, 

främja allsidiga kontakter och social gemenskap. Ett annat skäl är att många föräldrar är 

beroende av fritids för att ha ett aktivt arbets- eller studieliv. Vi betraktar möjligheten till 

skolskjuts hem efter fritids som ett smörjmedel för att få fler i heltidsarbete.  

 

Därför yrkade vi att förvaltningen skulle ges i uppdrag att beräkna vad kostnaderna för att låta 

eleverna åka hem med skolskjuts till och från fritids. Vårt förslag fick inte stöd från 

majoriteten, men däremot från en samlad opposition. 

 

Vi ser också ett stort behov av att tillsammans med de föräldragrupper som upplever problem 

med skolskjutsen utveckla den service som kommunen erbjuder. Vidare anser vi inte att de 

säkerhetsåtgärder som hittills vidtagits (extra bussturer för att alla barn ska få en sittplats) är 

tillräckliga. Vi önskar därför att den arbetsgrupp som från och med november ska arbeta 

vidare med dessa frågorna återrapporterar vilka åtgärder som man föreslår för att öka 

säkerheten med fokus på väg 222 och 669.  

 

Därför ställde vi oss bakom miljöpartiets yrkande; Att nämnden beslutar att revidera förslag 

på riktlinjer för skolskjuts med nedanstående tillägg och att förvaltningen återkommer med ett 

reviderat förslag på skolskjutsriktlinjer. 

Rätten till skolskjuts i F – 9 ska även gälla efter fritids, inte enbart efter skoldagens slut. 

Rätten till skolskjuts till och från fritids ska även gälla elever i resursklasser. 
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2. Att förvaltningen tar initiativ till att samarbete sker mellan föräldrar, skola och förvaltning 

för att på bästa sätt ge barnen en trygg och säker väg till och från skola och fritids. Dialogen 

sker med respektive skola och barnens föräldrar. 

 

3. Att förvaltningen tar fram förslag på åtgärder för att öka trafiksäkerheten för skolbarn längs 

de vägar som skolskjutsarna nyttjar, speciellt väg 222 samt väg 669, och detta i samverkan 

med berörda parter. 

4. Att förvaltningen får i uppdrag att i dialog med SL förbättra samordningen med bussarnas 

turtider och kapacitet samt i förhållande till skoldagens början och slut. 

 

Vi vann ingen framgång heller med dessa förslag.” 
 

Miljöpartiet lämnar följande protokollsanteckning: 

” Miljöpartiet vill få en förändrad syn på skolskjutsverksamheten i Värmdö kommun där 

förvaltning, skola och föräldrar tar ett gemensamt ansvar för hur barnen ska få en trygg och 

säker väg till och från skola och fritids. Initiativet till ett samarbete måste tas av kommunen 

där föräldrar, skola och förvaltning gemensamt löser de här frågorna. Med förvaltning menar 

vi inte bara skolförvaltning utan även andra delar av kommunens verksamhet som kan 

underlätta och påverka säkerheten på våra vägar. Framförallt behöver vi få fler gång- och 

cykelvägar och även fler övergångsställen. Förvaltningen har kartlagt behoven för de barn 

vars föräldrar ansökt om skolskjuts till och från skolan utifrån de nya riktlinjerna för 

skolskjuts i Värmdö kommun 2015. Vi ser att det är många som fått avslag på ansökan 

gällande bland annat avståndsregler, skolskjuts efter fritids och trafiksäkerheten.  

 

Värmdö kommun är en Skärgårdskommun med boende i både tätorter och i mera glest 

bebyggda orter längre ut på Värmdö samt på öar runt om.  Det innebär för de flesta 

invånarna långa resor till och från jobben och har man barn kan det bli svårt med tider för att 

hinna hämta barnen efter skolan eller fritids. Med de nya riktlinjerna med en mycket striktare 

skolskjutspolitik har fler föräldrar valt att skjutsa sina barn till skolan, vilket betyder köer 

runt skolorna med större risk för trafikolyckor. Det skapar också onödiga köer ute på våra 

vägar i morgontrafiken då alla i princip ska lämna sina barn samtidigt till skolan. För många 

föräldrar kan det också betyda inkomstbortfall genom att de kan tvingas arbeta kortare tid på 

dagen. 

 

Miljöpartiet vill att elever ska ha möjlighet till skolskjuts efter fritids. Fritids har fått en 

annan roll idag och har som uppgift att komplettera skolan (tids- och innehållsmässigt) och 

ska erbjuda barn/elever en meningsfull fritid och stöd i utvecklingen. Fritidsverksamheten 

styrs av skollagen och därför skulle det vara en självklarhet att också skolskjuts ges så alla 

barn har möjlighet att få ta del av Fritids verksamhet. Fritidspersonalen finns också med 

under skoldagen som resursperson. 

 

Miljöpartiet har under lång tid arbetat för en mer generös tolkning av reglementet. Barn med 

funktionsnedsättning ska självklart få skolskjuts, fler barn ska få åka skolskjuts genom att 

avståndsreglerna till skola kortas från 3 km till 2 km, vi vill att skolskjuts även ska ges från 

fritids. Det ska också vara möjligt att låta barn få åka med ”i mån av plats”.  Istället för att 
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lägga allt ansvar på enskilda barnfamiljer bör kommunen ta initiativet till att samarbete sker 

mellan föräldrar, skola och förvaltning för att på bästa sätt ge barnen en trygg och säker väg 

till och från skola och fritids. Det finns mycket man kan göra tillsammans och var för sig.  

För att minska biltrafiken rejält runt våra skolor och säkra barnens trygghet måste vi nu ta 

frågan på allvar.  

 

Vi är besvikna på att Alliansen avslog samtliga av Miljöpartiets nedanstående förslag. 

 

5. Att nämnden beslutar att revidera förslag på riktlinjer för skolskjuts med 

nedanstående tillägg och att förvaltningen återkommer med ett reviderat förslag på 

skolskjutsriktlinjer. 

- Rätten till skolskjuts i F – 9 ska även gälla efter fritids, inte enbart efter 

skoldagens slut. 

- Rätten till skolskjuts till och från fritids ska även gälla elever i resursklasser 

6. Att förvaltningen tar initiativ till att samarbete sker mellan föräldrar, skola och 

förvaltning för att på bästa sätt ge barnen en trygg och säker väg till och från skola 

och fritids. Dialogen sker med respektive skola och barnens föräldrar. 

7. Att förvaltningen tar fram förslag på åtgärder för att öka trafiksäkerheten för 

skolbarn längs väg 222 samt väg 669 i samverkan med berörda parter 

8. Att förvaltningen får i uppdrag att i dialog med SL förbättra samordningen med 

bussarnas turtider och kapacitet samt i förhållande till skoldagens början och slut.” 
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§ 83 
Diarienr: 2016UTN/0220 

 

Sammanträdestider för utbildningsnämnden 2017 

Beslut 
1. Utbildningsnämnden ska sammanträda följande datum: 9/2, 23/3, 27/4, 18/5, 15/6, 7/9, 

12/10, 9/11, 14/12. 

2. Sammanträdena börjar kl. 13.00, med förmöten kl. 12.00 – 13.00 

Beslutsnivå 
Utbildningsnämnden 

Ärendebeskrivning 
Förslag till sammanträdesdagar för 2017 utgår från torsdag som ordinarie sammanträdesdag 

med anpassningar för de andra nämnderna i kommunen. Hänsyn är tagen till:  

 Preliminära tider för ekonomirapportering 2017 

 Sportlov vecka 9 

 Påsklov vecka 15 

 Kristihimmelsfärd 25 maj 

 Midsommarafton 23 juni 

 Höstlov vecka 44 

 Jul och nyår 

Yrkanden 
Bertil Krakenberger (V) yrkar att sammanträdena ska starta kl. 10.30 

Karin Aaseby (S) yrkar bifall till Krakenbergers yrkande.  

 

Marie Bladholm (M) yrkar avslag på Krakenbergers yrkande. 

Beslutsordning 
Ordförande frågar om nämnden bifaller förvaltningens förslag till beslut eller Krakenbergers 

yrkande och finner att nämnden bifaller förvaltningens förslag. 

Reservationer och protokollsanteckningar 
Den socialdemokratiska gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

” För att möjliggöra för fler fritidspolitiker att vara delaktiga i vår demokrati ställde vi oss 

bakom yrkandet från V om att nämndmötena ska börja klockan 10.30. På så vis hinner 

barnfamiljerna lämna på förskola och skola samt hinna hem innan barnens ska hämtas.” 
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Sändlista för beslutsexpediering 
Kommunikationsenheten 
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§ 84 
Diarienr: 2015UTN/0484 

 

Pilotprojekt Idrotts- och Kulturfritids 

Beslut 
Informationen noteras. 

Beslutsnivå 
Utbildningsnämnden 

Ärendebeskrivning 
Fritidshemmet ska stimulera eleverna till utveckling och lärande, erbjuda dem en meningsfull 

fritid samt främja allsidiga kontakter och social gemenskap. Fritidshemmets uppgift är att 

komplettera förskoleklassen och skolan och göra det möjligt för vårdnadshavare att förena 

föräldraskap med arbete eller studier.
1
  

 

En huvudman kan enligt skollagen 25 kap 4 § erbjuda öppen fritidsverksamhet under vissa 

förutsättningar. Den öppna fritidsverksamheten är en enklare form av verksamhet som kan 

vara mer flexibel i jämförelse med fritidshemmen. Det innebär att det är möjligt för enskilda 

aktörer idag arrangera fritidsverksamhet och där erbjuda en särskild inriktning eller tema. 

 

Skolinspektionen genomförde under hösten 2015 en regelbunden tillsyn i Värmdö kommun. 

Skolinspektionens tillsyn ger huvudmannen goda förutsättningar att prioritera 

utvecklingsarbeten på kommunnivå. Fritidshemmet var en av skolformerna som ingick i 

tillsynen. Tillsynen visade på brister i huvudmannens systematiska kvalitetsarbete samt i 

uppföljning och analys av elevgruppernas sammansättning och storlek. Huvudmannen 

redovisade en uppföljning och analys av resultaten i fritidshemsverksamheten och utifrån 

analysen utvecklingsinsatser om rekryterings- och kompetensförsörjningsstrategin och att en 

utvecklingsgrupp bestående av rektorer initierats med syfte att utveckla kvaliteten i 

fritidshemmet. Utbildningsnämnden godkände redovisningen 2016-06-16 § 68.  

 

Enligt skollagen ska huvudmannen bedriva ett systematiskt kvalitetsarbete. Det systematiska 

kvalitetsarbetet inriktas mot att uppfylla de nationella målen för utbildningen. Kravet innebär 

att huvudmän, förskole- och skolenheter systematiskt och kontinuerligt ska följa upp 

verksamheten, analysera resultaten i förhållande till de nationella målen och utifrån analysen 

planera och utveckla utbildningen i form av utvecklingsinsatser. 

Under våren har en struktur för systematiskt kvalitetsarbete byggts upp och under hösten 

fortsätter arbetet med att systematiskt följa upp och analysera resultaten. Utifrån vad analysen 

visar kommer utvecklingsinsatser beslutas och genomföras. Det systematiska kvalitetsarbetet 

kommer årligen att rapporteras till utbildningsnämnden.  

                                                 
1
 Skolverket, Fritidshem, http://www.skolverket.se/skolformer/fritidshem [2016-09-28]. 

http://www.skolverket.se/skolformer/fritidshem
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Värmdö kommun har sedan 2015 arbetat med Överenskommelsen Värmdö som bygger på en 

nationell förlaga. Överenskommelsen Värmdö syftar till att utveckla och förbättra arbetet inom 

det sociala området och inom integrationsområdet genom ökad samverkan mellan kommunen 

och lokala idéburna organisationer. En serie dialoger har genomförts 2016-04-28, 2016-06-01, 

2016-06-02, 2016-09-29 och ytterligare ett planeras 2016-10-13. Dialogerna ska mynna ut i 

en överenskommelse om långsiktig samverkan mellan idéburna organisationer och det 

offentliga för att stödja initiativ från idéburna organisationer. 500 000 kronor är avsatta i 

förslag till budget för 2017 för överenskommelsen.
2
  

Yrkanden 
Henrik Paulsen (S) yrkar att förvaltningen ges i uppdrag att i samverkan med skolorna 

utveckla en pilot för idrotts - och kulturfritids på någon eller några skolor inom ramarna för 

överenskommelsen. 

 

Bertil Krakenberger (V) och Siv Strömbäck (MP) yrkar bifall till Paulsens yrkande. 

 

Allan Sooman (L) yrkar avslag på Paulsens yrkande.  

Beslutsordning 
Ordförande frågar om nämnden bifaller eller avslår Paulsens yrkande och finner att det avslås.  

Votering begärs. Följande beslutsordning uppläses och godkänns: 

”De som avslår Paulsens yrkande röstar ja och de som bifaller yrkandet röstar nej.” 

 

Marie Bladholm (M), Allan Sooman (L), Cecilia Lindberg (M) Lars-Erik Wåhlström (L), 

Ulrik Lindgren (KD) och Agneta Sjöberg (C) röstar ja. 

 

Karin Aaseby (S), Henrik Paulsen (S), Aino Östergren (S), Bertil Krakenberger (V) och Siv 

Strömbäck (MP) röstar nej. 

 

Ordföranden finner att nämnden beslutar att avslå Paulsens yrkande med 6 ja-röster mot 5 nej-

röster. 

Reservationer och protokollsanteckningar 
Den socialdemokratiska gruppen lämnar följande skriftliga reservation: 

” Kultur- och idrottsfritids - Reservation Som en del av en höjd ambition att satsa på fritids, 

föreslog Socialdemokraterna i november 2015 att förvaltningen skulle undersöka 

möjligheterna till mer strukturerade former av samverkan i öppen ledarledd fritidsverksamhet 

efter skoltid. Tanken var att verksamheten skulle byggas upp i samarbete med olika aktörer 

som verkar i kommunen. Föreningar, studieförbund, kulturverksamheter, och andra typer av 

                                                 
2
 Kommunstyrelsen 2016-09-21 § 158, Kommunstyrelsens förslag till drift- och investeringsbudget för 2017 och 

ramar för 2018-2019, bilaga 2, s 5, 7.  
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aktörer med verksamhet för barn och unga, skulle  bedriva verksamheten i egna lokaler eller 

på skolorna som kan profilera verksamheten utifrån sin inriktning 

 

Nynäshamn är en av de kommuner som redan utvecklat ett projekt, Rik Fritid, utifrån dessa 

tankar http://www.nynashamn.se/Uppleva-se-och-gora/Temafritids/Rik-Fritid---temabaserad-

fritidsverksamhet-for-barn-och-unga.html. Även Tyresö har utvecklat det de kallar för 

profilfritids som kan fungera som en inspirationskälla 

http://www.tyreso.se/Forskola_skola/Grundskola/Fritidsverksamhet/Profilfritidshem/.  

 

När utredningen i dag kom tillbaka till nämnden skulle enbart ärendet noteras och inget mer 

göras för att arbeta vidare med Kultur- och idrottsfritids. Socialdemokraterna la därför ett 

skarpt tilläggsyrkande att utbildningsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att i samverkan 

med skolorna utveckla en pilot för idrotts - och kulturfritids på någon eller några skolor inom 

ramarna för Överenskommelsen. Intresset för att aktivt driva på denna form av samverkan 

från skolornas sida fanns det inget intresse av från den moderatledda alliansen. V och MP 

ställdes sig bakom vårt förslag. Det är tråkigt och beklagligt att man inte ser värdet av ett 

sådant initiativ och att man hävdar att förslaget hämmar skaparkraften i den ideella sektorn 

samt tar kraften från ett redan underbemannat fritids. Vi ser det utifrån ett helt annat 

perspektiv. Vi tror att det finns föreningar som gärna skulle vilja vara med och bidra till en 

aktiv fritid efter skolans slut och vi ser att detta initiativ också kunde vara ett led i att förstärka 

fritids. Det är värt att prova och utvärdera resultatet av en pilot i alla fall, men inte ens det 

ville alliansen gå med på.” 
 

Bertil Krakenberger (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Paulsens yrkande. 

Handlingar i ärendet 
Nr Handling Biläggs/Biläggs ej 

1. Tjänsteskrivelse Föreliggande 

1.  Bilaga 1. Socialdemokraternas skrivelse Pilotprojekt 

Idrotts och kulturfritids 

Biläggs 

 

 

 

 
 

  

http://www.nynashamn.se/Uppleva-se-och-gora/Temafritids/Rik-Fritid---temabaserad-fritidsverksamhet-for-barn-och-unga.html
http://www.nynashamn.se/Uppleva-se-och-gora/Temafritids/Rik-Fritid---temabaserad-fritidsverksamhet-for-barn-och-unga.html
http://www.tyreso.se/Forskola_skola/Grundskola/Fritidsverksamhet/Profilfritidshem/
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§ 85 
Diarienr: 2015UTN/0485 

 

Kampanj mot droger och ökad trygghet på Värmdö 

Beslut 
1. Informationen noteras.  

2. Ny samordnare för alkohol- narkotika, dopning- och tobak (ANDT) och 

brottsprevention kommer under hösten att bjudas in till nämnden för att ge 

information. 

Beslutsnivå 
Utbildningsnämnden 

Ärendebeskrivning 
Socialdemokratiska gruppen i utbildningsnämnden har i en skrivelse till utbildningsnämnden 

föreslagit att nämnden ska ge förvaltningen i uppdrag att ta fram förslag på en återkommande 

kunskapskampanj/droginformation på högstadie- och gymnasieskolorna, samt att säkerställa 

att skolorna bjuder in lokala aktörer t ex Nattvandrarna, som kan informera föräldrar om hur 

de kan bidra till skapandet av ett tryggt Värmdö. 

Yrkande 
Marie Bladholm (M) och Karin Aaseby (S) yrkar att ny samordnare för alkohol- narkotika, 

dopning- och tobak (ANDT) och brottsprevention kommer under hösten att bjudas in till 

nämnden för att ge information. 

Beslutsgång  
Ordförande frågar om förvaltningens förslag till beslut samt Bladholms och Aasebys yrkande 

bifalles eller avslås och finner att de bifalles.  

Reservationer och protokollsanteckningar 
Den socialdemokratiska gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

”Det är utmärkt att Värmdö kommun sedan vi skickade in vår skrivelse den 5 november 2015, 

dels fattat beslut i socialnämnden att avsätta 1 mnkr för det förebyggande arbetet 2016 och att 

man i budget 2017 också där fattade beslut om att tillskjuta dessa extraresurser till 

socialnämnden. Vi ser att det är alltmer angeläget och efterlyser fler och bättre mätmetoder 

när det gäller ungas och unga vuxnas drogvanor. Mörkertalet är stort och missar alla de unga 

vuxna som är över 17 år. För att få en mer rättvisande bild bör analysmetoden om drogvanor 

även inkludera kunskap från Maria Pol, polisen, landstingsknutna instanser samt inkludera 

personal inom kommunen  som arbetar med ungdomar och unga vuxna med drogproblematik 

för att få en bredare och djupare kunskap. 
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För att få en bättre bild av arbetet ute på skolorna föreslog vi att den nya samordnaren för 

ANDT och brottsförebyggande verksamheter ska bjudas in till nämnden under hösten vilket 

en enig nämnd ställde sig bakom.” 

 

Handlingar i ärendet 
Nr Handling Biläggs/Biläggs ej 

1 Skrivelse: Uppdrag till utbildningsnämnden den 5 

november 

Biläggs 

Sändlista för beslutsexpediering 
ANDT samordnare 
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§ 86 
Diarienr: 2016UTN/0241 

 

Läsårsdata för elever i grundskolan och grundsärskolan 
2017/2018 och 2018/2019 

Beslut 
Lärotider och lovdagar för de kommunala grundskolorna, den kommunala grundsärskolan och 

de kommunala gymnasieskolorna för läsåret 2017/2018 och 2018/2019 fastställs.  

Beslutsnivå 
Utbildningsnämnden 

Ärendebeskrivning 
Läsåret 2017/2018 

Höstterminen 22 augusti till 22 december 2017  

Höstlov vecka 44 (varav lovdagar 2-3 november) 

 

Vårterminen 9 januari till 13 juni 2018 

Sportlov vecka 9: 26 februari - 2 mars 

Påsklov vecka 15: 3-6 april 

Lovdag 30 april  

Lovdag vid Krist Himmelsfärd 11 maj 

 

Läsåret 2018/2019 

Höstterminen 22 augusti till 21 december 2018 

Höstlov vecka 44 (varav lovdagar 1-2 november) 

Vårterminen 8 januari till 12 juni 2019 

Sportlov vecka 9: 25 februari - 1 mars 

Påsklov vecka 16: 15-18 april  

Lovdag vid Kristi Himmelsfärd 31 maj 

Gymnasieskola 
För gymnasiet föreslås ett första och sista datum för läsårets start i augusti och för avslutning i 

juni. Samma lovdagar som för grund- och grundsärskolan föreslås.  

 

Läsåret 2017/2018 

Höstterminen 11-23 augusti till 22 december 2017  

Höstlov vecka 44 (varav lovdagar 2-3 november) 

 

Vårterminen 9 januari till 1-14 juni 2018 

Sportlov vecka 9: 26 februari - 2 mars 



Sida 16 av 31 

VÄRMDÖ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Utbildningsnämnden 2016-10-13 
    

    

Justering:  Utdraget bestyrks: 

 

Påsklov vecka 15: 3-6 april 

Lovdag 30 april  

Lovdag vid Krist Himmelsfärd 11 maj 

 

Läsåret 2018/2019 

Höstterminen 14-27 augusti till 21 december 2018 

Höstlov vecka 44 (varav lovdagar 1-2 november) 

 

Vårterminen 8 januari till 3-17 juni 2019 

Sportlov vecka 9: 25 februari - 1 mars 

Påsklov vecka 16: 15-18 april 

Lovdag vid Kristi Himmelsfärd 31 maj 

 

Utöver lovdagarna lägger skolorna ut fem studiedagar för planering och fortbildning av lärare. 

Tre av studiedagarna används för att göra hela höstlovsveckan ledig för eleverna. 

Sändlista för beslutsexpediering 
Rektorer i kommunal regi 

Skolskjutssamordnare 

Kommunikationsavdelningen 

Personalavdelningen 
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§ 87 
Diarienr: 2016UTN/0230 

 

Nya riktlinjer för annat sätt att fullgöra skolplikten 

Beslut 
Ärendet återremitteras med bland annat synpunkter från s-gruppen. 

Beslutsnivå 
Utbildningsnämnden 

Ärendebeskrivning 
Förvaltningen har uppmärksammat att riktlinjer för annat sätt att fullgöra skolplikten behöver 

ses över och förslag till nya riktlinjer har utarbetats. Förändringarna i förslaget gäller främst 

rutiner gällande bedömning av den alternativa utbildningens innehåll, större elevfokus i 

bedömningen samt att utbetalning av skolpeng anpassas till gällande praxis. 

Yrkande 
Marie Bladholm (M) yrkar att ärendet återremitteras med bland annat synpunkter från s-

gruppen. 

Beslutsordning  
Ordförande frågar om nämnden vill avgöra ärendet idag eller om det ska återremitteras och 

finner att det ska återremitteras.  

Reservationer och protokollsanteckningar 
Den socialdemokratiska gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

”Nya riktlinjer för annat sätt att fullgöra skolplikten - återremiss Socialdemokraterna ställde 

sig bakom förlaget till återremiss då vi fann behov av förtydligande av texten på två punkter:  

Förslag till alternativ text under punkt 1, Bedömning, stycke två: 

“Vårdnadshavaren ska även visa på vilket sätt den alternativa skolgången kommer att främja 

elevens sociala träning.” 

 

2. Förslag till alternativ text under punkt 2, Uppföljning:  

“Den skola eleven är inskriven på (hemskolan) ansvarar för uppföljning av elevens resultat 

och hur verksamheten i övrigt faller ut under beviljandets giltighetstid. Vårdnadshavaren 

ansvarar för att elevens hemskola erhåller redogörelse över elevens alternativa utbildning två 

ggr per termin.  
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Om vårdnadshavaren inte uppfyller sin skyldighet att redogöra för elevens alternativa 

utbildning och hemskolan inte heller på annat sätt ges möjlighet till insyn, ska beviljandet 

omedelbart återkallas. Rektor ansvarar för att det kommer till nämndens kännedom om 

förutsättningarna för beviljandet har ändrats.” 

Handlingar i ärendet 
Nr Handling Biläggs/Biläggs ej 

1 

   2 

Gällande riktlinjer för annat sätt att fullgöra skolplikten 

Förslag på nya riktlinjer för annat sätt att fullgöra 

skolplikten 

Biläggs 

Biläggs 

 

Sändlista för beslutsexpediering 
Gruppchef placeringsteamet  

 

 

 
 

  



Sida 19 av 31 

VÄRMDÖ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Utbildningsnämnden 2016-10-13 
    

    

Justering:  Utdraget bestyrks: 

 

§ 88 
Diarienr: 2016UTN/0216 

 

Svar på motion (SD) om att utreda kommunens förebyggande 
arbete och dess åtgärdsplan för att förhindra smittspridning 

Utbildningsnämndens förslag till beslut 
Motionen avslås. 

Beslutsnivå 
Kommunfullmäktige 

Ärendebeskrivning 
Sverigedemokraterna (SD) föreslår att lämplig nämnd utreder hur det förebyggande arbetet 

mot smittsamma sjukdomar fungerar i Värmdö kommun. De föreslår även att det utreds hur 

kommunens åtgärdsplan vid sjukdomsutbrott och tillgången på vaccin ser ut.  

Vid utbrott av smittsam sjukdom i förskola, skola eller andra kommunala verksamheter är det, 

enligt smittskyddslagen, smittskyddsläkaren i landstinget som har ett samlat ansvar för 

smittskyddsarbetet.  

Mot bakgrund av ansvarsfördelningen mellan landsting och kommun samt det arbete som 

elevhälsans medicinska insats (skolhälsovården) utför föreslås att motionen avslås. 

Yrkande 
Karin Aaseby (S) yrkar bifall till att motionen ska föreslås avslås. 

Handlingar i ärendet 
Nr Handling Biläggs/Biläggs ej 

1 Motion från Sverigedemokraterna (SD) Biläggs 

Sändlista för beslutsexpediering 
Kommunstyrelsen 
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§ 89 
Diarienr: 2016UTN/0217 

 

Motion (MP) Värmdö - Sveriges bästa friluftskommun 

Utbildningsnämndens förslag till beslut 
Motionens respektive yrkanden som rör utbildningsnämnden avslås eller anses besvarade 

enligt följande: 

1. Yrkande 5: Utbildningsnämnden föreslår att yrkandet att nämnden får i uppdrag att 

integrera en friluftsinspirerande naturpedagogik i de kommunala skolorna och 

förskolorna anses besvarat. 

2. Yrkande 6: Utbildningsnämnden föreslår att yrkandet att nämnden tillsammans med 

tekniska nämnden får i uppdrag att utveckla skolskogar anses besvarat. 

3. Yrkande 8: Utbildningsnämnden föreslår att yrkandet att kommunstyrelsen, kultur- 

och fritidsnämnden och eventuella andra nämnder som berörs årligen avsätter medel 

för att skydda natur och för investeringar i nya aktiviteter avslås. 

Beslutsnivå 
Kommunfullmäktige 

Ärendebeskrivning 
Miljöpartiet (MP) har föreslagit att Värmdö kommun ska satsa på att utnämnas till Sveriges 

friluftskommun av Naturvårdsverket. För att lyckas med detta föreslås åtta åtgärder som ska 

förstärka friluftslivet i kommunen. Då dessa åtgärder omfattas av flera av kommunens 

styrdokument, översiktsplan 2012-2030, budgetförslag 2017, naturreservatsplanen, 

Gustavsbergs grönstrukturplan och reglementet för kultur- och fritidsnämnden, föreslås att 

motionens yrkanden 5 och 6 anses besvarade medan yrkande 8 avslås. 

Handlingar i ärendet 
Nr Handling Biläggs/Biläggs ej 

1 

 

2 

 

 

Motion (MP) Värmdö – Sveriges bästa friluftskommun 

 

Protokoll från kultur- och fritidsnämnden 

 

Biläggs 

 

Biläggs ej 

Sändlista för beslutsexpediering 
Kommunstyrelsen 

Kultur- och fritidsnämnden 
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§ 90 
Diarienr: 2016UTN/0181 

 

Sektorchef informerar 
 

- Studieresan 

- Utvecklingsprogram med avsiktsförklaring om ”Inkluderande lärmiljöer” 

- Statsbidrag 
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§ 91 
 

Övriga frågor 
 

- Förvaltningen ska informera nämnden om hur många ansökningar om tilläggsbelopp 

som har överklagats av rektorerna HT 16. 
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§ 92 
 

Delgivningar oktober 2016 
 

Beslut 

Nämnden beslutar att avslå Aasebys yrkanden. 

Beslutsnivå 
Utbildningsnämnden 

Yrkande  
Karin Aaseby (S) yrkar 

1. Att förvaltningen ges i uppdrag att analysera orsakerna bakom den anmärkningsvärda 

ökningen av kräkningsanmälningar från 2015 fram till dags datum. 

2. Att företrädare från skolor med flest anmälningar besöker nämnden för att berätta om 

hur man arbetar i sitt förebyggande arbete och vad man gör för att åtgärda problemen 

på skolan.  

 

Bertil Krakenberger (V) yrkar att Aasebys yrkande nr 1 anses besvarad och bifall till yrkande 

nr 2. 

 

Siv Strömbäck (MP) yrkar bifall till Aasebys yrkanden. 

 

Marie Bladholm (M) yrkar avslag på Aasebys yrkanden. 

Beslutsordning  
Ordförande frågar om nämnden bifaller Aasebys yrkande nr 1, Krakenbergers yrkande eller 

Bladholms yrkande om avslag och finner att nämnden bifaller Bladholms yrkande. 

Reservationer och protokollsanteckningar  
S-gruppen lämnar följande skriftliga reservation: 

” Socialdemokraterna är mycket oroade över de senaste årens ökade anmälningar av 

kränkningar på våra grundskolor. Även i Skolinspektionens granskning 2015 framkom det 

brister i kommunen. Under nämnden fick vi en muntlig information om de förmodade 

orsakerna. Men vi anser att frågan om orsakerna måste analyseras på djupet.  Därför föreslog 

vi nämnden att följande: 
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Att förvaltningen ges i uppdrag att analysera orsakerna bakom den anmärkningsvärda 

ökningen av kräkningsanmälningar från 2015 fram till dags datum. 

Att företrädare från skolor med flest anmälningar besöker nämnden för att berätta om hur man 

arbetar i sitt förebyggande arbete och vad man gör för att åtgärda problemen på skolan.  

 

Inget av förslagen vann gehör från den moderatledda alliansen.” 

 

Siv Strömbäck (MP) lämnar följande skriftliga reservation: 

” Miljöpartiet har begärt upp delgivningsärende gällande anmälan om kränkande behandling 

för diskussion då det under en period av en månad redovisades så många som 59 pågående 

utredningar och flera tidigare utredningar som kräver uppföljning. De senaste årens ökade 

anmälningar av kränkningar i våra grundskolor är mycket oroande.  

Varje kommun har enligt skollagen och diskrimineringslagen en skyldighet att skydda barn 

och elever mot kränkningar. Kommunen har tagit fram riktlinjer för arbete mot kränkande 

behandling och har ett systematiskt kvalitetsarbete där likabehandling mot diskriminering och 

kränkande behandling ingår. Förklaringen som man ser är att det idag har blivit lättare att 

anmäla kränkande behandling och därför kan vara allt från en enstaka mindre händelse till 

något mer långvarigt och allvarligt som mobbing. Enligt förvaltningen upplevs de flesta 

kränkningar mellan eleverna själva men också från andra inom skolans verksamhet. En bra 

förklaring gick inte att få. 

Vid Skolinspektionens granskning 2015 framkom det brister i kommunen. Vi tror att man 

närmare måste analysera orsakerna bakom ökningen av kränkningsanmälningar från 2015 och 

fram till idag för att få en klarare bild över situationen. Därför ställer sig  Miljöpartiet bakom 

Socialdemokraternas yrkande  

- Att förvaltningen ges i uppdrag att analysera orsakerna bakom den anmärkningsvärda 

ökningen av kränkningsanmälningar från 2015 fram till dags datum. 

Att företrädare från skolor med flest anmälningar besöker nämnden för att berätta om hur man 

arbetar i sitt förebyggande arbete och vad man gör för att åtgärda problemen på skolan.” 

 

Bertil Krakenberger (V) reserverar sig mot förslaget till förmån för Aasebys yrkanden.  

 

Delgivningar 
Dok. nr. Titel Dokumentdatum Till/Från 

2016UTN/0250 Statsbidrag avseende förskola, fritidshem 
och annan pedagogisk verksamhet, 
bidragsåret 2017, preliminärt utfall 

2016-09-29 Skolverket 

2016UTN/0063 Skolinspektionens beslut: Ansökan 
godkännande som huvudman, Aprendere 
skolor- godkänd 

2016-09-29 Skolinspektionen 



Sida 25 av 31 

VÄRMDÖ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Utbildningsnämnden 2016-10-13 
    

    

Justering:  Utdraget bestyrks: 

 

2016UTN/0084 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för 
riksrekryterande estetisk spetsutbildning 
för estetiska programmet inriktning dans 
vid Stockholms Estetiska Gymnasium i 
Stockholms kommun - avslag 

2016-09-29 Skolinspektionen 

2016UTN/0090 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för 
gymnasieskola vid Rurikgymnasiet i 
Stockholms kommun - avslag 

2016-09-26 Skolinspektionen 

2016UTN/0246 Anmälan till skolinspektionen: 
Skolsituation för elev på Ösbyskolan 

2016-09-27  

2016UTN/0064 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för 
gymnasieskola vid Realgymnasiet i 
Stockholm i Stockholms kommun - avslag 

2016-09-26 Skolinspektionen 

2016UTN/0243 Skrivelse efter möte med fristående skolor 2016-09-21  

2016UTN/0072 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för 
gymnasieskola vid Thoren Business School 
Nacka i 1cka kommun - avslag 

2016-09-22 Skolinspektionen 

2016UTN/0070 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för 
gymnasieskola vid Thoren Innovation 
School Stockholm i Stockholms - avslag 

2016-09-22 Skolinspektionen 

2016UTN/0077 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för nationellt 
godkänd idrottsutbildning inom idrotten 
gymnastik, parkour vid Stockholms 
Idrottsgymnasium i Stockholms kommun - 
godkänd 

2016-09-21 Skolinspektionen 

2016UTN/0076 Skolinspektionens beslut: ansökan cm 
godkännande som huvudman för 
nationell:: godkänd idrottsutbildning inom 
idrotten bordtennis ,Stockholms 
Idrottsgymnasium i Stockholms kommun - 
godkänd 

2016-09-21 Skolinspektionen 

2016UTN/0075 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för nationellt 
godkänd idrottsutbildning inom idrotten 
simning vid Stockholms Idrottsgymnasium i 
Stockholms kommun - godkänd 

2016-09-21 Skolinspektionen 

2016UTN/0056 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för 
gymnasieskola vi ABF Stockholms 

2016-09-20 Skolinspektionen 
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gymnasium i Stockholms kommun - 
godkänd 

2016UTN/0057 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för en 
nyetablering av en fristående 
gymnasieskola vid Media Gymnasiet Söder 
i Stockholms kommun - avskrivet 

2016-09-20 Skolinspektionen 

2016UTN/0239 Kontrollrapport över oanmäld inspektion 
på förskolan Kotten 

2016-09-14 Bygg- och 
miljöavdelningen 

2016UTN/0080 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för 
gymnasieskola vid Stockholms 
Tillskärarakademis Gymnasium i 
Stockholms kommun - avslag 

2016-09-14 Skolinspektionen 

2015UTN/0475 Beslut i kommunfullmäktige (KF 160831 § 
161) Svar på motion om kommunala 
friskolor - avslag 

2016-08-31 KF 

2015UTN/0525 Beslut i kommunfullmäktige (KF 160831 § 
160) Svar på motion om förskola i 
Charlottendal 

2016-08-31 KF 

2016UTN/0223 Beslut om årlig avgift för tillsyn enligt 
miljöbalken på Ängens förskola, avd. 
Nyckelpigan 

2016-09-06 Bygg- och 
miljöavdelningen 

2016UTN/0223 Beslut om årlig avgift för tillsyn enligt 
miljöbalken på Ängens förskola, avd. 
Snigeln och fjärilen 

2016-09-06 Bygg- och 
miljöavdelningen 

2016UTN/0238 Information om Regelbunden tillsyn: 
Hedmans familjedaghem 

2016-09-12  

2016UTN/0237 Information om Regelbunden tillsyn: 
pedagogiska verksamhet, Sirkka-Liisa 
Mångrund 

2016-09-12  

2016UTN/0071 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för 
förskoleklass, grundskola årskurserna 1-9 
och fritidshem vid Thoren Framtid Värmdö 
- godkänd 

2016-09-14 Skolinspektionen 

2016UTN/0081 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för 
gymnasieskola vid IT-Gymnasiet Stockholm 
i Stockholms kommun - godkänd 

2016-09-13 Skolinspektionen 
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2016UTN/0059 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för 
gymnasieskola vid JENSEN gymnasium 
Norra i Stockholms kommun - godkänd 

2016-09-12 Skolinspektionen 

2016UTN/0235 Kontrollrapport över oanmäld inspektion 
på Djuröskutans förskola 

2016-09-09 Bygg- och 
miljöavdelningen 

2015UTN/0452 Redovisning över vidtagna åtgärder med 
anledning av påtalade brister i 
regelbunden tillsyn vid Hemmestaskolan 

2016-09-06 ?? 

2016UTN/0079 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för 
gymnasieskola vid Plusgymnasiet I 
Stockholm - godkänd 

2016-09-08 Skolinspektionen 

2016UTN/0058 Skolinspektionens beslut: Ansökan om 
godkännande som huvudman för 
gymnasieskola vid NTI Odenplan i 
Stockholms kommun - godkänd 

2016-09-08 Skolinspektionen 

2016UTN/0154 Beslut från BEO i ärende Anmälan till 
Skolinspektionen om kränkande 
behandling Hemmestaskolan - avslutas 

2016-09-07 BEO 

Anmälan om kränkande behandling samt utredningar 2016-09-

01 till 2016-10-04 

ID Enhet Status utredning Registrerat 

8653 Hemmestaskolan Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-01 

8665 Ösbydalens förskola Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-02 

8689 Brunns skola 
Utredning klar - ingen uppföljning 
behövs 2016-09-05 

8691 Fågelviks skola Utredning pågår 2016-09-05 

8692 Hemmestaskolan Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-05 

8697 Brunns skola 
Utredning klar - ingen uppföljning 
behövs 2016-09-05 

8701 Viks skola Utredning pågår 2016-09-05 

8702 Viks skola Utredning pågår 2016-09-05 

8704 Munkmoraskolan 
Utredning klar - ingen uppföljning 
behövs 2016-09-05 

8715 Kullsvedsskolan Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-06 

8716 Hemmestaskolan Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-06 

8718 Ösbyskolan 
Utredning klar - ingen uppföljning 
behövs 2016-09-06 

8719 Ösbyskolan Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-06 

8722 Gustavsbergs gymnasium G2 Utredning pågår 2016-09-06 



Sida 28 av 31 

VÄRMDÖ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Utbildningsnämnden 2016-10-13 
    

    

Justering:  Utdraget bestyrks: 

 

8730 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-09-07 

8731 Kullsvedsskolan Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-07 

8751 Brunns skola 
Utredning klar - ingen uppföljning 
behövs 2016-09-08 

8756 Ösbyskolan Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-08 

8759 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-09-09 

8760 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-09-09 

8767 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-09 

8775 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-09-09 

8776 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-09-09 

8792 Kullsvedsskolan Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-12 

8793 Kyrkskolan Utredning pågår 2016-09-12 

8795 Testskola Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-12 

8804 Ösbyskolan Utredning pågår 2016-09-12 

8811 Värmdö skärgårdsskola 
Utredning klar - ingen uppföljning 
behövs 2016-09-13 

8813 Kyrkskolan Utredning pågår 2016-09-13 

8823 Kullsvedsskolan 
Utredning klar - ingen uppföljning 
behövs 2016-09-14 

8832 Ösbyskolan Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-15 

8834 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-09-15 

8839 Farstavikens skola Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-15 

8849 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-15 

8850 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-15 

8852 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-09-15 

8853 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-15 

8854 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-09-15 

8866 Farstavikens skola Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-16 

8868 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-16 

8872 Värmdö skärgårdsskola Utredning pågår 2016-09-16 

8873 Värmdö skärgårdsskola Utredning pågår 2016-09-16 

8874 Värmdö skärgårdsskola Utredning pågår 2016-09-16 

8875 Värmdö skärgårdsskola 
Utredning klar - ingen uppföljning 
behövs 2016-09-16 

8876 Ösbyskolan Utredning pågår 2016-09-16 

8878 Brunns skola Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-16 

8886 Värmdö skärgårdsskola 
Utredning klar - ingen uppföljning 
behövs 2016-09-19 

8889 Värmdö skärgårdsskola 
Utredning klar - ingen uppföljning 
behövs 2016-09-19 
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8898 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-09-20 

8906 Fågelviks skola Utredning pågår 2016-09-20 

8926 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-21 

8933 Värmdö skärgårdsskola Utredning pågår 2016-09-21 

8941 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-09-22 

8942 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-22 

8951 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-22 

8953 Kullsvedsskolan Utredning pågår 2016-09-22 

8955 Värmdö skärgårdsskola 
Utredning klar - ingen uppföljning 
behövs 2016-09-22 

8957 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-22 

8978 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-23 

8983 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-23 

8991 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-26 

9001 Ösbyskolan Utredning pågår 2016-09-26 

9007 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-27 

9009 Kullsvedsskolan Utredning pågår 2016-09-27 

9012 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-27 

9014 Värmdö skärgårdsskola Utredning klar - uppföljning krävs 2016-09-27 

9016 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-27 

9017 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-27 

9018 Ösbyskolan Utredning pågår 2016-09-27 

9021 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-27 

9024 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-09-28 

9028 Ösbyskolan Utredning pågår 2016-09-28 

9031 Ösbyskolan Utredning pågår 2016-09-28 

9035 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-28 

9038 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-28 

9041 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-28 

9045 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-09-29 

9050 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-29 

9051 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-29 

9053 Munkmoraskolan 
Utredning klar - ingen uppföljning 
behövs 2016-09-30 

9058 Ösbyskolan Utredning pågår 2016-09-30 

9066 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-30 

9069 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-30 

9070 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-30 

9071 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-30 

9072 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-30 
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9073 Farstavikens skola Utredning pågår 2016-09-30 

9102 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-10-03 

9105 Hemmestaskolan Utredning pågår 2016-10-03 

9187 Värmdö skärgårdsskola Utredning pågår 2016-10-04 

9220 Ösbyskolan Utredning pågår 2016-10-04 

9268 Ösbyskolan Utredning pågår 2016-10-04 

9273 Ösbyskolan Utredning pågår 2016-10-04 

9274 Ösbyskolan Utredning pågår 2016-10-04 

9275 Värmdö skärgårdsskola Utredning pågår 2016-10-04 
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§ 93 
 

Delegationsbeslut oktober 2016 

Beslut 
Nämnden godkänner redovisningen av delegationsbeslut oktober 2016. 

Beslutsnivå 
Utbildningsnämnden 

Ärendebeskrivning 
Enligt 6 kap. 33 § kommunallagen får en nämnd uppdra åt dess utskott, en 

ledamot eller en ersättare i nämnden eller en tjänsteman i kommunen att på 

nämndens vägnar fatta beslut i ett visst ärende eller en viss grupp av ärenden som inte avser 

frågor i 6 kap. 34 § kommunallagen. 

Utbildningsnämnden har överlåtit sin beslutanderätt i enlighet med nämndens 

delegationsordning. Beslut som fattas enligt delegationsordningen ska anmälas till nämnden 

och redovisas skriftligen i detta ärende. 

Handlingar i ärendet 
Nr Handling Biläggs/Biläggs ej 

1 Delegationsbeslut oktober 2016  

 

 

 

 
 

 


